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Oppsummering av vårt initiativ til endret aktivitetstilbud ved Lindås bu og servicesenter og 

omsorgsboligene i nærområdet 

Den o6. november i 2018 arrangerte laget vårt møte med alle politikerne i Lindås kommune. 

Aktivitetstilbudet for beboere på Lindås bu og servicesenter (LBS) ble diskutert og det var full 

enighet blant de frammøtte politikere at dette måtte det gjøres noe med. 

Den 15.januar 2019 tok vi initiativ til møte med kommunen . Vi skisserte at målet skulle være «at 

kommunen bidrar til økt aktivitet for beboerne på LBS og i omsorgsboligene.» 

Møtet ble avholdt 21.februar 2019 der vi ble orientert om Seniorsenteret, som er et tilbud for 

seniorerutenfor institusjon, ønske om frivillig engasjement, samarbeid mellom aktivitør Lindås 

/Knarvik og ny frivilligkoordinator fra høst 2019. 

Den 16. mai tok laget igjen kontakt vedrørende avtalt oppfølgingsmøte og etter purring fikk vi 

innkalling til møte 22. oktober. Vi har ikke mottatt lovet referat, men det kom dessverre ikke fram 

noe særlig nytt. 

Den 06.februar 2020 ble frivillige lag og organisasjoner på Lindås invitert til møte med kommunen vi 
einingsleiar for helse og omsorg . Tilstede var representanter fra Røde Kors, Lindås 

Sanitetsforening, Lindås pensjonistlag, aktivitør v/Lindås bu og servicesenter og leder for 

heimesjukepleien. 

Innledningen fra kommunen var vel det samme vi hørt på tidligere møter: «Avhengig av frivillige, 

enige om å koordinere og hva kan dere bidra med ?» 

Vi fikk god informasjon om hverdagen til aktivitør og leder for heimesjukepleien og deres ønske var 

helt klart : Behov for mer frivillig/organisert hjelp. 

Vi har ikke mottatt lovet referat fra møtet. 

Vår oppsummering etter dette og tidligere møter er følgende: 

• Lokalene ved LBS er ikke tilpasset aktiviteten - ref Seniorsenter hver tirsdag 

• Den frivillige innsatsen må koordineres og behovene må klargjøres overfor de aktuelle 

lag/organisasjoner 

• Stillingsprosenten (20%) til aktivitør er ikke tilpasset behovet, bør økes til 50% 

• Tilbud om trim ved institusjoner er lovfestet, men foregår i liten grad. 

• Stor forskjell på aktivitet i Knarvik og på Lindås - ref. nærmiljøsatsing i Alver kommune 

• Kommunens hjemmeside og annonser i lokalavisene inneholder ikke informasjon om hva 

som skjer på Lindås 

• Det må ikke gå ett år til før vi får konkrete innspill om hvordan vi kan komme videre og 

bedre aktiviteten på LBS. 



Lindås 14.04.20 

Oddrun Vabø 
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